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Přítomni: Drobil Přemysl, Fiury Roman, Jurčík Miloslav, Klenovská Renata, Kuciánová 

Zdeňka, Hanák Vítězslav, Olšina Jaroslav, Řezáč Vladimír, Scheichenostová 

Romana, Sokolínský Ivo, Vrána Martin 

 

Zasedání řídil:      Vítězslav Hanák, starosta obce 

Jmenováni byli ověřovatele zápisu: pan Vladimír Řezáč a pan Přemysl Drobil 

Starosta jmenoval zapisovatele zápisu:  paní Věra Stratilová 

XI. veřejné zasedání bylo zahájeno v   18:01 hod. 

 

1) Zahájení, 

 
Předsedající, starosta Vítězslav Hanák, zahájil zasedání přivítáním všech přítomných  

a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a zastupitelstvo je tedy usnášení 

schopné. Uvedl, že ze zasedání bude pořízený audiovizuální záznam, a to pouze pro potřebu 

vytvoření zápisu. Záznam bude přístupný pouze pro zapisovatelku, ověřovatele zápisu                   

a starostu obce. 

 

Předsedající dále přítomné seznámil s pořadem XI. veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice, který byl zveřejněný dne 16.4.2024 na úřední desce obce a také způsobem 

umožňujícím dálkový přístup, a přečetl všechny body programu, které byly následující: 

 
1) Zahájení, 

2) zpráva starosty obce, 

3) bezpečnostní situace za rok 2023 v katastru obcí Zborovice a Medlov  

u Zborovic, 

4) zpráva z činnosti kontrolního výboru, předseda kontrolního výboru, 

5) zpráva z činnosti finančního výboru, předseda finančního výboru, 

6) účetní závěrky a rozdělení výsledku hospodaření příspěvkových organizací MŠ  

a ZŠ Zborovice, 

7) povolení výjimky počtu dětí MŠ Zborovice, 

8) stanovení výše úplaty za vzdělávání ve školní družině, výše úplaty za vzdělávání 

v mateřské škole, 

9) záměr rekonstrukce veřejného osvětlení části ulice Hlavní, Lesní  

a Sportovní, Wolkerovy, Nerudovy a Hřbitovní, 

10) rozpočtové opatření č. 7/2024, žádost o dotaci TJ Pilana Zborovice, 

11) prodej pozemků na základě žádostí, koupě pozemku na základě  

nabídky,  

12) diskuze, 

13) závěr. 

 

 
Předsedající vyzval k diskuzi o předloženém pořadu veřejného zasedání. 
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Starosta obce navrhl, aby byl zařazený nový bod č. 9, kterým by se stal již dříve diskutovaný 

záměr sloučení mateřské a základní školy pod jednu zřizovanou organizaci. Stávající 

navrhované body 9, 10, 11, 12 a 13 by byly v pořadu jednání o jedno číslo posunuty v pořadí 

dolů. 

 

Předsedají dal hlasovat o schválení pořadu jednání obsahující bod jednání č. 9 s názvem Záměr 

sloučení mateřské a základní školy ve Zborovicích.  

 

1) Zahájení, 

2) zpráva starosty obce, 

3) bezpečnostní situace za rok 2023 v katastru obcí Zborovice a Medlov  

u Zborovic, 

4) zpráva z činnosti kontrolního výboru, předseda kontrolního výboru, 

5) zpráva z činnosti finančního výboru, předseda finančního výboru, 

6) účetní závěrky a rozdělení výsledku hospodaření příspěvkových organizací MŠ  

a ZŠ Zborovice, 

7) povolení výjimky počtu dětí MŠ Zborovice, 

8) stanovení výše úplaty za vzdělávání ve školní družině, výše úplaty za vzdělávání 

v mateřské škole, 

9) záměr sloučení mateřské a základní školy ve Zborovicích 

10) záměr rekonstrukce veřejného osvětlení části ulice Hlavní, Lesní  

a Sportovní, Wolkerovy, Nerudovy a Hřbitovní, 

11) rozpočtové opatření č. 7/2024, žádost o dotaci TJ Pilana Zborovice, 

12) prodej pozemků na základě žádostí, koupě pozemku na základě  

nabídky,  

13) diskuze, 

14) závěr. 

 

Pro:  9  

Proti:  1 (Scheichenostová) 

Zdržel se: 1 (Klenovská) 

 

 

usnesení č. XI/2024/1: Zastupitelstvo obce schvaluje předložený pořad XI. veřejného 

jednání zastupitelstva obce. 

 

 

2) zpráva starosty obce, 

 
Dámy a pánové, vážení zastupitelé, 

 

v krátké zprávě starosty obce bych Vám rád přiblížil dění v našich obcích v období od poslední 

podané zprávy, tedy od prosince 2023. Jistě nemusím popisovat všeobecně známé informace    

o vánočních svátcích, novém roce nebo sněhových přívalech, na které jsme společně 

s pracovníky obce byli všichni po předcházející zimě připraveni. 
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Jak si mnozí občané mohli všimnout, byla začátkem ledna dokončena střecha nad šatnami, 

tribunou a zahrádkou hospůdky na hřišti, a to i když někteří obecní „škodílci“ záměrně 

informovali veřejnost o opaku a neváhali tyto informace poskytnout například plátku Deník.cz, 

panu redaktorovi Koplovi k následnému zveřejnění. Po dokončení nové tepelně izolované 

střechy byla pracovníky obce zahájena postupná demontáž stávajících vlhkých omítek  

a nefunkčních rozvodů vody a elektřiny. Pomyslné zakonzervování fotbalových šaten bylo 

zakončeno instalací nových oken, která jsou osazena trojskly se zvýšenou odolností proti 

vandalismu. V pracích na hřišti nebo hřbitově se díky mimořádně teplému lednu i únoru 

pokračovalo opravou vodoměrné šachty u hřbitova a vodoměrné šachty na hřišti. V časovém 

prostoru, díky přízni počasí, byli naši zaměstnanci posláni opravit chodník v ulici Nádražní, 

který byl následně po úvahách nejen ekonomických, ale i legislativních kompletně opraven, 

s použitím převážně původních obrubníků a použitím nové dlažby. Konstrukční vrstvy jsou již 

v obecních standardech, tedy s předpokladem bezvadného užívání i při zatížení malotraktorem 

v zimním období. Tímto z části odpovím na dotaz paní zastupitelky Scheichenostové z jednoho 

z minulých veřejných zasedání, proč jsou některé práce vykonávány zaměstnanci obce a ne 

dodavatelsky. Odpovědí je ekonomická stránka, kdy práce prováděné našimi zaměstnanci jsou 

v hodnotě 790 Kč/m2 a práce prováděné dodavatelsky například na 3150,-Kč/m2 - viz srovnání 

námi realizovaného chodníku nad nádražím, a chodníku v Nádražní realizovaného 

dodavatelsky, za nejnižší vysoutěženou cenu. Způsobem opravy bez dodavatele, bude zřejmě 

opraven i chodník vedoucí z nádraží k ulici Lesní. Po dokončení prací s chodníkem v Nádražní 

ulici se přesunula pozornost zaměstnanců na přípravu sečení trávy v našich obcích. Postupně 

je prováděna údržba travnatých ploch a celoroční údržba místního pohřebiště. Zde byla 

zahájena částečná oprava hřbitovní zdi, která bude prováděna postupně, s maximálním 

ohledem na pietu a důstojnost celého místa. Zastupitelstvo i nadále jedná s novým vedením TJ 

Pilany Zborovice, se kterým, v rámci možností rozpočtu obce, řeší návrat fotbalu zpět na 

travnaté obecní hřiště a do obecního zázemí, které se bude nadále opravovat podle možností 

zaměstnanců obce.  V přípravě SDH Zborovice je stavění máje, SDH Medlov mají v plánu 

soutěž v požárním útoku, kulturní komise při OÚ plánuje čarodějnickou zábavu na sokolovně  

a posezení s oslavenci ve spolupráci s MŠ Zborovice. ZŠ Zborovice plánuje oslavu 

mezinárodního dne matek kulturní akademií v prostorách sokolovny. Po pracovní i kulturní 

stránce jsem v krátkém shrnutí připomněl nejdůležitější události, které nám zpříjemňují, jistě 

nejen našimi hasiči, očekávaný termín předání nové hasičské zbrojnice, které slavnostně 

proběhne 24. srpna. Postup stavební společnosti MANAG s výstavbou i chováním jejich 

zaměstnanců mohu z pohledu stavebníka, stavbaře, pouze pochválit. 

Dámy a pánové, děkuji Vám za Vaši pozornost, pokud by Vás cokoli dalšího zajímalo, čekám 

na Vaše případné připomínky v bodě jednání Diskuze. 

 
3) bezpečnostní situace za rok 2023 v katastru obcí 

Zborovice a Medlov u Zborovic, 
 

Vážené dámy, vážení pánové, vážené zastupitelky a zastupitelé, dovoluji si Vás nyní seznámit 

s doloženou bezpečnostní situací za rok 2023 v obcích Zborovice a Medlov. Zprávu jsme 

obdrželi od obvodního oddělení PČR Morkovice, které vykonává dohled nad našimi obcemi. 

V našich obcích se za rok 2023 stalo celkem 13 trestných činů a 48 přestupků. V rámci trestního 

řízení se policii podařilo dosáhnout objasněnosti přes 66 %, při přímém výkonu služby 14-ti 

policisty. V porovnání s předcházejícími lety je tento nárust zřejmě přímo úměrný zhoršující se  
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ekonomické situaci společnosti, a to jak v oblasti trestných činů, tak i přestupků. Například pro 

rok 2021 bylo evidováno 9TČ, 46 přestupků. 

Závěrem krátkého seznámení konstatuji, že zastupitelstvo bere bezpečnostní situaci za rok 2023 

v katastru obcí Zborovice a Medlov u Zborovic na vědomí. 

 
4) zpráva z činnosti kontrolního výboru, 

 

Předsedající předal slovo předsedovi kontrolního výboru panu Romanu Fiurymu, aby přítomné 

seznámil s prací kontrolního výboru za uplynulé období. 
 

 

Protokol o kontrole č. 6 

KONTROLNÍHO VÝBORU – obce Zborovice 

 

Datum kontroly: 24. 1. 2024 

Místo kontroly: OÚ Zborovice 

 

Předmět kontroly:  

Vyúčtování dotací z rozpočtu obce za rok 2023 dle uzavřených veřejnoprávních smluv                    

o poskytnutí neinvestičních dotací pro rok 2023 

Výsledky kontroly: 

Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestičních dotací pro rok 2023 

- provedena kontrola čerpání poskytnutých dotací na rok 2023 

- předložena vyúčtování dotací z rozpočtu obce za rok 2023 za všechny uzavřené veřejnoprávní 

smlouvy 

- přílohou byly kopie účetních dokladů včetně dokladů o zaplacení 

- vyúčtování byla schválena kontrolním výborem, starostou a účetní obce 

- bylo zjištěno pochybení v čerpání dotace TJ Pilana Zborovice z.s., neboť je veřejně známo      

a prokazatelné, že spolek vybral dary ve výši 10.001,-Kč, které měly sloužit k úhradě stočného. 

Celkové vyúčtované stočné bylo ve výši 27.754,- Kč a ve vyúčtování je celá tato částka hrazena 

z dotace obce Zborovice. 

Navrhovaná opatření: Dle zjištění bude spolek TJ Pilana Zborovice vyzván, aby částku 

10.001,- Kč vrátil na účet obce, neboť se jedná o neuznatelnou částku ve vyúčtování dotace dle 

uzavřené veřejnoprávní smlouvy č. 2/2023. 

Doporučení kontrolního výboru: Kontrolní výbor nedoporučuje uzavření Veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Zborovice na rok 2024, dokud nebude 

neuznaná částka vrácena na účet obce. 

 

Za kontrolní výbor: 

Roman Fiury 

Vladimír Řezáč 

Šárka Fiury 

Zborovice dne 24. 1. 2024 

 

Předseda kontrolního výboru doplnil, že finanční prostředky spolek TJ Pilana Zborovice vrátil 

na účet obce dne 4.4.2024. 
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Starosta obce uvedl, že informace k uzavření veřejnoprávní smlouvy se spolkem TJ Pilana 

Zborovice na rok 2024 byla zaslána do datové schránky spolku. 

 

Zastupitelstvo bere zprávu předsedy kontrolního výboru na vědomí. 
 

 

5) zpráva z činnosti finančního výboru, 
 

Předsedající předal slovo předsedovi finančního výboru panu Miloslavu Jurčíkovi, aby 

přítomné seznámil s prací kontrolního výboru za uplynulé období. 

 
Zpráva z činnosti finančního výboru 5/2023 

Finanční výbor se sešel dne 14.2.2024 v 16 hodin v kanceláři starosty obce. Od účetní obce si 

vyžádal přijaté faktury za období 10-12/2023. Všechny předložené faktury jsou očíslovány 

pořadovým číslem došlých faktur, opatřeny razítkem došlo dne, dále je u každé přijaté faktury 

přiložený likvidační lístek, ze kterého je zřejmé, že došlo k finanční kontrole dle zákona                  

o finanční kontrole č. 320/2001 Sb. ve znění pozdějších předpisů, v případě nároku na odpočet 

DPH je uvedený rozpis DPH, zaúčtování dokladu a příprava zaúčtování platby. Příkazce 

operace je starosta obce, správce rozpočtu účetní obce. Odpovědná za zaúčtování je účetní 

obce a odpovědný za účetní příkaz starosta obce – všechny likvidační lístky jsou řádně 

podepsány odpovědnými osobami, tedy starostou a účetní obce. V prosinci byly vyfakturovány 

provedené práce na akci „Požární zbrojnice Zborovice“ dle smlouvy o dílo ze dne 2.11.2023. 

Fakturovaná částka 1.056.691,71 Kč je řádně zaúčtovaná jako investiční akce. Úhrada byla 

provedena dne 29.12.2023, což bylo prokázáno bankovním výpisem. U faktury je přiložený 

soupis provedených prací za období 1.12.-18.12.2023 a zjišťovací protokol podepsaný 

stavbyvedoucím a starostou obce. Čerpání dotace z programu „Dotace pro jednotky SDH 

obcí“, dle doručené registrace akce ve výši 4.500.000,- Kč, bude zahájeno po doručení 

Rozhodnutí o poskytnutí dotace. Při provedení kontroly nebyly zjištěny žádné chyby                         

a nedostatky. 

Miloslav Jurčík, předseda výboru 

Ivo Sokolínský, člen výboru 

Zdeněk Kubánek, člen výboru 

Starosta obce doplnil, že rozhodnutí o poskytnutí dotace bylo obci doručeno a začalo se  

s čerpáním dotace. 
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6) účetní závěrky a rozdělení výsledku hospodaření 

příspěvkových organizací MŠ a ZŠ Zborovice, 
 

Předsedající předložil žádost Mateřské školy Zborovice, příspěvkové organizace, okr. 

Kroměříž, o schválení účetní závěrky a převedení výsledku hospodaření za rok 2023. Výsledek 

hospodaření zřizované organizace činí 176.861,55 Kč, převedeno by mělo být 150.000,- Kč do 

rezervního fondu, 26.861,55 do fondu odměn. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo se do diskuze nepřihlásil. 

 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření Mateřské školy 

Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž, za rok 2023 s výsledkem hospodaření 

176.861,55 Kč. 

 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. XI/2024/2: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje účetní závěrku Mateřské 

školy Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž, za rok 2023 s výsledkem 

hospodaření 176.861,55 Kč. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad návrhem rozdělení hospodářského výsledku, a to převodu 

150.000,- Kč do rezervního fondu a 26.861,55 Kč do fondu odměn. 

 

Nikdo se do diskuze nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení převedení výsledku hospodaření Mateřské školy 

Zborovice, příspěvkové organizace., okr. Kroměříž, za rok 2023 ve výši 150.000,- Kč do 

rezervního fondu, 26.861,55,- Kč do fondu odměn. 

 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. XI/2024/3: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje převedení výsledku 

hospodaření Mateřské školy Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž, za rok 

2023 a to 150.000,- Kč do rezervního fondu a 26.861,55 Kč do fondu odměn. 

 

Předsedající předložil žádost Základní školy Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové 

organizace, o schválení účetní závěrky a převedení výsledku hospodaření za rok 2023. 

Výsledek hospodaření zřizované organizace činí 77.406,51 Kč, převedeno by měl být 

77.406,51 Kč do rezervního fondu. 
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Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo se do diskuze nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření Základní školy 

Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové organizace, za rok 2023 s výsledkem hospodaření 

77.406,51 Kč. 

 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

 

usnesení č. XI/2024/4: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje účetní závěrku Základní 

školy Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové organizace, za rok 2023 s výsledkem 

hospodaření 77.406,51 Kč. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad návrhem rozdělení hospodářského výsledku, a to převodu 

77.406,51 Kč do rezervního fondu. 

 

Nikdo se do diskuze nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení převedení výsledku hospodaření Základní školy 

Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové organizace, za rok 2023 a to 77.406,51 Kč do 

rezervního fondu. 

 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

usnesení č. XI/2024/5: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje rozdělení výsledku 

hospodaření Základní školy Zborovice, okr. Kroměříž, příspěvkové organizace, za rok 

2023 a to 77.406,51 Kč do rezervního fondu. 

 

 

7) povolení výjimky počtu dětí MŠ Zborovice, 
 

Předsedající předložil zastupitelstvu žádost Mateřské školy Zborovice, příspěvkové organizace, 

okr. Kroměříž, o povolení výjimky z počtu dětí na třídu. Paní ředitelka, žádostí ze dne 5.4.2023, 

požádala zřizovatele o navýšení počtu dětí a to o 4 žáky na třídu, tedy celkově by to znamenalo 

možnost zapojení 28 dětí na jednotlivou třídu.  

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil 
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Předsedající dal hlasovat o souhlasu s navýšením počtu žáků ve třídách Mateřské školy 

Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž, o to na počet 24 + 4 žáci v každé třídě. 

  
Pro:      11 

Proti:      0  

Zdržel se:     0  

 

usnesení č. XI/2024/6: Zastupitelstvo obce souhlasí s navýšením počtu žáků ve třídách 

Mateřské školy Zborovice, příspěvkové organizace, okr. Kroměříž, o to na počet 24 + 4 

žáci v každé třídě. 

 

 

8) stanovení výše úplaty za vzdělávání ve školní družině, výše 

úplaty za vzdělávání v mateřské škole, 
 

 

Starosta obce předložil zastupitelům obce návrh, na stanovení výše úplaty za zájmové 

vzdělávání ve školní družině a klubu zřizované organizace Základní školy Zborovice, a to 

v návaznosti na maximální možnou výši, tvořící max. 4% z minimální mzdy, tedy  

4% z 18.900,- Kč, což je max. 756,- Kč. Z důvodu sociální podpory potřeb mladých rodin, 

navrhuji tuto částku za úplatu za zájmové vzdělávání ve školní družině a klubu snížit na 400,- 

Kč za měsíc účasti dítěte. 

 

Předsedající dal prostor zastupitelům k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní Scheichenostová se podivuje nad navrhovanou částkou ve výši 400,- Kč, upozorňuje, že 

k navýšení úplaty za vzdělávání ve školní družině došlo v loňském roce a to ze 100,- Kč na 150,- 

Kč. Pan Fiury navrhoval, aby částka za úplatu za vzdělávání ve školní družině byla nižší než 

navrhovaná částka. Předsedající vyzval pana Fiuryho, aby uvedl na jakou částku navrhuje 

snížit. Pan Fiury uvedl 200,- až 250,- Kč. Starosta vyzval ostatní zastupitele k dalším návrhům. 

Paní Sheichenostová navrhovala částku 200,- Kč. 

 

Zastupitelstvo bere na vědomí rozhodnutí starosty o stanovení výše úplaty za vzdělávání 

od 1.9.2024 ve výši 200,- Kč za měsíc, za zájmové vzdělávání ve školní družině a klubu 

Základní školy Zborovice, okres Kroměříž, příspěvkové organizace. 

 

Starosta obce předložil zastupitelům obce návrh na stanovení výše úplaty za vzdělávání 

v Mateřské škole Zborovice, příspěvkové organizaci, okr. Kroměříž. Při stanovení výše úplaty 

vycházel z maximální možné částky, která tvoří 8% z minimální mzdy, tedy 8 % z 18.900,-Kč, 

což je max. 1.512,- Kč. Z důvodu podpory sociálních potřeb občanů našich obcí navrhuji 

snížení na přibližně 4%, tedy 750,- Kč za měsíc.  

 

Předsedající dal prostor zastupitelům k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Pan Fiury navrhoval snížení částky na 600,- Kč. Paní Scheichenostová upozornila, že 600,- Kč 

se platí ve městech a navrhla 400,- Kč. Paní Kuciánová uvedla, že se zúčastnila webináře, kde 

se o této problematice diskutovalo – v malých obcích je převážně 500,- Kč, v Praze (okrajových  
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částech) je 1500,- Kč. Dále upozornila, že rozhodovat o výši úplaty za vzdělávání je 

v pravomoci starosty obce a nemůže o ní rozhodovat zastupitelstvo obce. Starosta uvedl, že toto 

je v jeho pravomoci, ale chce slyšet názory ostatních zastupitelů. Paní Kuciánová upozornila, 

že všichni tuto úplatu za vzdělávání nehradí, neboť nově od 1.9.2024 dochází k rozšíření 

možného osvobození např. o rodiny pobírající přídavek na dítě, o nárok na osvobození požádá               

a prokáže ředitelce školy. Starosta uvedl, že navrhuje částku 750,- Kč z důvodu kvality vzdělání, 

kterou mateřská škola poskytuje. Pan Sokolínský souhlasí s návrhem starosty – tedy 750, - Kč. 

Pan Fiury opětovně navrhuje částku 600,- Kč. Paní Scheichenostová upozorňuje, že nyní je 

výše úplaty za vzdělávání ve výši 400,- Kč, navrhuje tedy částku maximálně 500,- Kč. Starosta 

uvádí, že mateřská škola nabízí rodičům možnost vzdělávání dětí od 3 let, kdy mají rodiče 

možnost nastoupit do zaměstnání, dále považuje mateřskou školu ve Zborovicích za organizaci  

 

s kvalitním pedagogickým sborem, proto nemá důvod částku snižovat, také s ohledem na 

vytíženost mateřské školy. Starosta vyzývá další zastupitele k uvedení návrhu. Pan Vrána 

souhlasí s navrhovanou částkou. Paní Scheichenostová navrhuje, aby se k navrhované výši 

úplaty za vzdělávání vyjádřila také ředitelka mateřské školy. Starosta uvádí, že nyní probíhá 

diskuze zastupitelů. Paní Scheichenostová trvá na vyjádření paní ředitelky.  

 

Předsedající jednání 18:40 přerušil na dobu asi 10 minut. 

 

Předsedající v 18:47 oznámil, že jelikož jsou přítomni všichni zastupitelé na svých místech 

bude jednání pokračovat. 

 

Starosta vyzval zastupitele o další návrhy výše úplaty za vzdělávání. Paní zastupitelka 

Scheichenostová se dotazovala na co, bude moci organizace finance použít. Starosta obce 

uvedl, že finance jsou do rozpočtu školky a budou z nich hrazeny provozní náklady. Paní 

Scheichenostová upozorňuje, že organizace hospodařila v roce 2023 v hospodářským 

výsledkem ve výši 176 tisíc, takže finance na provozní náklady ji nechybí, když není v mínusu, 

proto si myslí, že není třeba navyšovat výši úplaty za vzdělávání, doposud bylo 400,- Kč a nyní 

se navrhuje 750,- Kč což je nárůst téměř o 100 %. Starosta upozorňuje, že částka by mohla být 

i vyšší.  

 

Zastupitelstvo bere na vědomí rozhodnutí starosty o stanovení výše úplaty za vzdělání 

v Mateřské škole Zborovice, příspěvkové organizaci, okr. Kroměříž od 1.9.2024 ve výši 

750,- Kč za měsíc za jedno dítě. 

 

 

9) záměr sloučení mateřské a základní školy pod jednu 

zřizovanou organizaci, 
 
Starosta obce zahájil projednávání bodu jednání 9) záměr sloučení mateřské a základní školy 

pod jednu zřizovanou organizaci. 

 

Vážené dámy, vážení pánové, vážení zastupitelé, dovoluji si nyní tímto bodem navázat na 

diskuzi, která proběhla na VI. veřejném zasedání zastupitelstva obce Zborovice.  Každoročně 

je zastupitelstvo konfrontováno se žádostí MŠ o navýšení kapacity tříd školky, ale i přes tuto 

skutečnost je několik dětí odmítnuto, přičemž by bylo pohledem zřizovatele vhodné, nabídnout  



ZÁPIS Z XI. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
OBCE ZBOROVICE, KTERÉ SE USKUTEČNILO  

DNE 25. DUBNA 2024 V SÁLE SOKOLOVNY ZBOROVICE 

 
 

10/18 
 
 
  

 

těmto dětem možnost zařazení se do dětského kolektivu a jejich zákonným zástupcům nabídnout 

možnost volby. Jako jedinou reálnou možnost, mimochodem i s ohledem na ekonomický výhled 

podpory obcí ze státní pokladny, vidím v současné situaci minimálně diskuzi o možnostech 

sloučení dvou zřizovaných organizací do jedné, která by měla možnost navýšení celkového 

počtu tříd MŠ alespoň o jednu. Kapacitní podmínky jsou v našem případě při dvou třídách min 

13,5 dítěte na 1 třídu nebo 16,33 dítěte na třídu při třech třídách. Z uvedeného je tedy patrné, 

že tři třídy hravě naplníme i s aktuálním počtem 54 dětí ve školce, a to i s velkou rezervou. 

Dalším argumentem, který mě vede k podpoře myšlenky na sloučení těchto vzdělávacích 

institucí, je skutečnost, že budou mít malé děti ve „školce“ lepší možnost zažití požadovaných 

návyků před přestupem k navazujícímu cyklu vzdělávacího procesu, v podobě lepší, důraznější 

vazby na potřeby a očekávání předškolního vzdělání ze strany vyučujících z prvního stupně. 

V neposlední řadě, díky sloučení, odpadnou mj. i poměrně nesmyslné požadavky na distribuci 

potravin z jedné organizace do druhé. Sloučení obou organizací předpokládám ideálně bez 

hlubšího povědomí o organizaci sloučení k datu 1.9.2025. 

 

Starosta obce požádal jednotlivé přítomné zastupitele o veřejné vyjádření jejich názoru 

k návrhu sloučení zřizovaných organizací. 

 

Paní Scheichenostová uvedla, že by ocenila informaci o tom, že se bude na jednání tento bod 

projednávat s předstihem, aby měla čas na přípravu. Starosta obce se dotazoval, jakou 

přípravu potřebovala, když sloučení organizací bylo již dříve, ne jednou, na zasedání 

zastupitelstva obce diskutováno. Paní zastupitelka Scheichenostová uvedla, že by se o tuto 

problematiku zajímala, a diskutovala o ní s ředitelkami organizací. V tuto chvíli proto nemá 

názor. 

 

Paní Klenovská uvedla, že také by ocenila informaci, že se bude tento bod projednávat, aby se 

mohla připravit, proto nyní názor nemá. 

 

Pan Drobil uvedl, že i když se dříve na toto téma již diskutovalo, je pro něho nyní rozhodování 

rychlé a nečekané. Starosta se dotazoval pana zastupitele, k jakému datu by sloučení organizací 

navrhoval. Pan Drobil uvedl, že nyní neví, co by to obnášelo, zda je datum 1.9.2025 reálný. 

Považuje za dobré řešení případného nultého ročníku v základní škole, a tím zvýšení kapacity 

mateřské školy.  

 

Pan Jurčík souhlasí se sloučením příspěvkových organizací – ušetří se finanční prostředky. 

 

Paní Kuciánová souhlasí se sloučením příspěvkových organizací – umožní se tím přijmout do 

předškolního vzdělávání všechny děti. Dále si myslí, že pokud bude škola a školka v úzkém 

spojení vyřeší se tím třeba i kapacita základní školy – zvýšení počtu žáků v ZŠ.  

 

Pan Vrána souhlasí se sloučením příspěvkových organizací – návaznost dětí z mateřské školy 

do základní školy bude určitě lepší. 

 

Pan Sokolínský upozornil, že tato problematika se řeší asi rok a půl, takže paní zastupitelka 

Scheichenostová informace má, když se účastní jednání zastupitelstva obce. Uvádí, že nyní se  
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nejedná o rozhodnutí sloučení organizace, ale o záměru, zda začít pracovat na tom, aby se 

organizace sloučily. 

 

Pan Fiury je pro sloučení organizací – zvýšení počtu dětí v ZŠ. 

 

Pan Řezáč upozornil, že dětí, které nejsou do mateřské školy přijaty, nejsou žádné zástupy             

a každý rok se jedná o několik dětí a většinou jsou to děti o které se mohou matky doma starat. 

Dětí ve dvou třídách v počtu 56 je opravdu hodně. Myslí si, že konečně rozhodnutí sloučení 

příspěvkových organizací by stejně v návaznosti na ekonomickou situaci nastalo. Zda se tím 

navýší počet dětí v základní škole neví. 

 

Pan Olšina uvádí, že z ekonomického hlediska se sloučením organizací souhlasí. Zda to vyřeší 

počet dětí v ZŠ neví. 

 

Předsedající poděkoval zastupitelům a dal prostor k diskuzi všem přítomným. 

 

 

Paní Klabalová (ředitelka MŠ) uvádí, že dětí v mateřské škole je 50, dle zákona má nárok 

navštěvovat mateřskou školu dítě od 3 let, které musí přijít k zápisu – nestalo se, že by nebylo 

přijato dítě, které má 3 roky. Nyní se obává, že při výši úplaty za vzdělávání v mateřské škole 

ve výši 750,- Kč dojde ke snížení počtu dětí v mateřské škole, kdy rodiče přihlásí děti do školek 

v okolních obcích, kde bude výše úplaty za vzdělávání nižší. Dále paní ředitelka upozornila na 

financování – pokud bude ve třídě 16 dětí z MŠMT dostane finance jen na jednu učitelku               

a druhou bude muset zaplatiti zřizovatel – čímž k úspoře financí určitě nedojde. V září 2024 

bude mít mateřská škola výročí padesáti let. Padesát let si zde děti užívaly samostatné zařízení, 

které tu postavili prarodiče dětí, které nyní mateřskou školu navštěvují. Nyní z toho chceme 

udělat co? Pokud chceme zaopatřit děti mladší tří let, proč obec nechce udělat dětskou skupinu 

pro děti 2-3 let, kde je například méně náročné splnění hygienických podmínek než v mateřské 

škole. Pokládá otázku, proč nejít druhou cestou? Starosta uvedl, že začal s tím, že navrhl 

sloučení organizací – třeba i proto že chce zvýšit komfort pro děti. Určitě je pro rodiče lákavější 

dát svoje dítě do třídy, kde je 16 dětí a ne 24. Klade otázku, z jakého důvodu vozí rodiče děti do 

jiných obcí? Paní ředitelka Klabalová uvádí, že někteří rodiče to mají cestou do zaměstnaní. 

Starosta obce podotýká, že ne všichni to mají cestou do práce. Paní Chytilová upozorňuje, že 

to, že budou rodiče děti vozit do mateřských školek do okolních obcí paní ředitelka myslela 

v návaznosti na zvýšení úplaty za vzdělávání ve školce. Považuje za vhodné, aby se k tomu 

vyjádřili i rodiče. Starosta uvádí, že rodiče se k tomu vyjádřili při volbách. Upozorňuje že 

například systém stravování, je z jeho pohledu naprosto nevhodný. Strava se převáží ze 

základní školy do mateřské školy – platí se člověk, který toto provádí – nikdo to nechce dělat. 

Paní ředitelka uvádí, že momentálně zaměstnance na dovoz a výdej stravy mají. Starosta dále 

uvádí, že školní jídelna má kapacitu 350 míst, proto se mu zdá logičtější, aby děti z MŠ 

docházely na stravu do základní školy. Paní ředitelka upozorňuje, že je třeba vybavení pro děti 

od 3 let – židle, stoly, umyvadla. Starosta uvedl, že se diskuze odklonila od projednávaného 

tématu. Pan Řezáč navrhoval, aby se tento bod jednání projednal na dalším veřejném zasedání 

neboť dnes se zřejmě neshodneme. Starosta upozornil, že tento bod není o tom, zda ano nebo 

ne. Tento bod je o vyjádření zastupitelů k problematice, kdy padly i názory od ředitelky  

a zaměstnanců školy, za což děkuje. 
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Předsedající dal hlasovat o souhlasu s pověřením starosty k zjištění zákonných podmínek 

sloučení dvou zřizovaných organizací zrušením.  
 
Pro:      7 

Proti:      0  

Zdržel se:     4 (Olšina, Řezáč, Scheichenostová, Klenovská)  

 

 

usnesení č. XI/2024/7: Zastupitelstvo obce Zborovice pověřuje starostu obce ke zjištění 

zákonných podmínek pro sloučení dvou zřizovaných organizací zrušením a informování 

o podmínkách na nejbližším možném veřejném zasedáním. 

 

 

10) záměr rekonstrukce veřejného osvětlení části ulice Hlavní, 

Lesní, Sportovní a ulice Wolkerovy, Nerudovy a Hřbitovní, 
 

Starosta obce předložil zastupitelstvu výsledky výběrového řízení na dodavatele prací 

spojených rekonstrukcí veřejného osvětlení v části obce Zborovice, lépe v části ulice Hlavní,  

Lesní a Sportovní a dále v ulici Wolkerovy, Nerudovy a Hřbitovní. Výběrové řízení bylo a je 

administrováno společností INP servis s.r.o., do soutěže se přihlásila společnost DW STAVBY 

BRNO s.r.o. s nabídkovou cenou 4.298.662,- Kč bez DPH a společnost ELNERMONT s.r.o.. 

s nabídkovou cenou 3.979.900,- Kč bez DPH. Žádám Vás o souhlas se záměrem rekonstrukce  

veřejného osvětlení RV02 v části ulice Hlavní, části ulice Lesní, části ulice Sportovní a v ulici 

Nerudova, Wolkerova a Hřbitovní v odhadované částce 5,0 mil. Kč. 

 

Paní Klenovská upozornila, že ve schváleném rozpočtu je na veřejné osvětlení částka 4 miliony 

korun, na jeden milion bude rozpočtové opatření? Starosta uvedl, že tomu tak bude, pokud bude 

schválený záměr a následně uzavřená smlouva o dílo. 

Paní Scheichenostová uvedla, že jeden milion není zrovna málo, kde se vezme jeden milion na 

rozpočtové opatření. Starosta uvedl, že to neví. Vyzvala tedy předsedu finančního výboru, zda 

to ví on? Uvedl, že neví, ale moc dobře ví, v jaké špatném stavu veřejné osvětlení je. Několikrát 

se již účastnil při uklízení spadlého sloupu VO. Pokud by sloup na někoho, nebo něco spadl 

bude zastupitelstvo obce řešit mnohem větší problém než jeden milion. Paní Scheichenostová 

se předsedajícího dále dotazovala, proč předešlé zastupitelstvo tento stav neřešilo a nechalo to 

dojít do tohoto stavu. Starosta uvedl, že minulé zastupitelstvo zrekonstruovalo veřejné osvětlení 

v celém Medlově a zadalo zpracování projektové dokumentace na rekonstrukce veřejného 

osvětlení ve Zborovicích. Pan Řezáč uvedl, že v minulých obdobích, kdy byl členem 

zastupitelstva obce, byly rozpočty obce opravdu malé, splácela se půjčka a nebyly finance na 

to, aby se rekonstruovalo kompletně veřejné osvětlení. Je pro, aby se záměr schválil, 5 milionů 

není tolik – 4 miliony jsou v rozpočtu schválené a jeden milion si může obec půjčit. Paní 

Scheichenostová uvedla, že předešlé zastupitelstvo hospodařilo s 30 miliony, které ušetřilo 

dřívější zastupitelstvo a vyhodilo je za projekty, které jsou v šuplíku. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení záměru rekonstrukce veřejného osvětlení Zborovice 

RVO2, v části ulice Hlavní, části ulice Lesní a části ulice Sportovní, ulice Nerudovy, 

Wolkerovy a Hřbitovní v odhadované výši záměru 5,0mil. Kč. 
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Pro:      11 

Proti:      0  

Zdržel se:     0  

 

 
usnesení č. XI/2024/8: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje záměr rekonstrukce 

veřejného osvětlení RVO2, části ulice Hlavní, části ulice Lesní, části ulice Sportovní a ulice 

Nerudovy, Wolkerovy a Hřbitovní ve výši záměru 5,0mil. Kč. 

 

 

11) rozpočtové opatření č. 7/2024, žádost o dotaci TJ Pilana 

Zborovice, 
 

 

Předsedající předal slovo předsedovi finančního výboru, aby přítomné seznámil s návrhem 

sestaveného rozpočtového opatření č. 7/2024. 

 

Po seznámení s návrhem rozpočtového opatření vyzval předsedající k diskuzi nad 

projednávaným bodem. 

 
Do diskuze se nikdo nepřihlásil 

 
Předsedají dal hlasovat o schválení návrhu rozpočtového opatření č. 7/2024. 

 
Pro:      10 

Proti:      1 (Scheichenostová)  

Zdržel se:     0  

 

usnesení č. XI/2024/9: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje rozpočtové opatření 

č.7/2024. 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu žádost o dotaci TJ PILANA Zborovice, ve výši 150.000,-

Kč. Účel, na který chce žadatel dotaci použít: dotace bude použita na pronájem kontejnerů, 

které by na hřišti ve Zborovicích dočasně sloužili jako šatny a sociální zařízení. Konkrétně by 

se jednalo o 2 kontejnery pro domácí hráče a hosty, kontejner pro rozhodčí, kontejner se 

sprchami, kontejner s toaletami. Doba, v níž má být dosaženo účelů je v žádosti stanovena na 

červenec až říjen 2024. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní zastupitelka Klenovská navrhla snížení částky na 50 tisíc. Starosta obce se dotazoval, jaké 

jsou důvody ke snížení požadované dotace.  Uvedla, že je to s ohledem na rozpočet, ale zároveň 

si myslí, že je třeba sport v obci podpořit. Starosta uvedl, že s ohledem na uvedený účel – tedy 

pronájem kontejnerů jako zázemí pro sportovce na určité období se obává o poměrné zkrácení 

doby pronájmu ze 4 měsíců na možná 2 – navrhovat částku snižovat nepovažuje za vhodné. 
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Pan Gröpl – předseda TJ Pilana Zborovice – uvedl, že po podání žádosti o dotaci ve výši 150 

tisíc došla spolku nabídka za nižší cenu za pronájem a dále došlo k jednání s dalšími 

společnostmi, které spolek finančně podporovaly a bylo jim přislíbeno, v případě, že se fotbal 

začne hrát na hřišti ve Zborovicích, finanční podpora na tento účel. Dotace ve výši 50 tisíc, by 

tak byla dostačující, aby spolek mohl pronajmout tyto kontejnery na celé období. Paní 

Kuciánová se dotazovala, zda má vedení spolku plány co dál – co po říjnu? Pan Gröpl uvedl, 

že je to v návaznosti na probíhající opravy v šatnách, které jak uvedl pan starosta, budou dle 

možností pokračovat. Paní Kuciánová se dotazovala, zda mají i jiné řešení. Pan Gröpl uvedl, 

že při diskuzi se zastupiteli navrhoval využití dotačních titulů.  

 

 

Předsedají dal hlasovat o návrhu paní Klenovské – poskytnutí dotace ve výši 50.000,- Kč 

z rozpočtu obce Zborovice pro žadatele TJ Pilana Zborovice z.s. na základě žádosti OUZB-

0876/2024 ze dne 12.4.2024. 

 

 
Pro:      4 (Vrána, Scheichenostová, Olšina, Klenovská) 

Proti:      3 (Řezáč, Hanák, Jurčík) 

Zdržel se:     4 (Fiury, Sokolínský, Drobil, Kuciánová) 

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 

 
Předsedají dal hlasovat o poskytnutí dotace ve výši 150.000,- Kč z rozpočtu obce Zborovice 

pro žadatele TJ Pilana Zborovice z.s. na základě žádosti OUZB-0876/2024 ze dne 12.4.2024. 

 
 
Pro:      2 (Řezáč, Scheichenostová) 

Proti:      6  

Zdržel se:     3 (Olšina, Klenovská, Drobil) 

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 

 
 

12) prodej pozemků na základě žádostí, koupě pozemku na 

základě nabídky, 

 
Předsedající předložil zastupitelům záměr prodeje části pozemku parc.č. 1360/9 v k.ú. 

Zborovice, na základě žádosti OUZB-0146/2024 společnosti EG.D. as. Záměr byl zveřejněn na 

úřední desce dne 15.1.2024 a taktéž byl zveřejněn způsobem umožňujícím dálkový přístup. 

Cena byla stanovena na 500,- Kč/m2 bez DPH. 

 

Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 
Do diskuze se nikdo nepřihlásil 
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Předsedající dal hlasovat o schválení prodeje části pozemku parc.č.1360/9 v k.ú. Zborovice        

o velikosti asi 30 m2, v ceně 500,- Kč/m2 bez DPH. Velikost a tvar bude upřesněn před 

podpisem kupní smlouvy geometrickým plánem. Žadatelem je společnost EG.D. 

 
Pro:      11  

Proti:      0  

Zdržel se:     0  

 

 

usnesení č. XI/2024/10: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje prodej části pozemku 

parc.č. 1360/9 v k.ú. Zborovice o velikosti asi 30 m2 v ceně 500,- Kč/m2 bez DPH. 

Kupujícím je společnost EG.D, a.s.. 

 
 
Předsedající předložil zastupitelům záměr prodeje části pozemku parc.č. 1058 v k.ú. Zborovice, 

na základě žádosti OUZB-0769/2024 společnosti Sokolínský – LEDO s.r.o. Záměr byl 

zveřejněn na úřední desce dne 8.4.2024 a taktéž byl zveřejněn způsobem umožňujícím dálkový 

přístup. Cena byla stanovena znaleckým posudkem na 235,- Kč/m2 bez DPH. Přibližná plocha 

prodeje činí asi 140 m2. Plocha bude oddělena geometrickým plánem před uzavřením kupní 

smlouvy. 

 
Předsedající vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Pan Sokolínský uvedl, že jako jednatel společnosti je ve střetu zájmů.  

 

Dále doplnil, že proběhlo jednání s panem Kačanem, který jako člen představenstva zastupuje 

společnost ALFA Blades a.s., která je majitelem 6 bytů a ostatními majiteli bytů v bytovém domu 

č.p. 274 – nikdo k výstavbě výrobní haly neměl výhrady. Paní zastupitelka Sheichenostová se 

dotazovala, zda s výstavbou souhlasí všichni? Pan Sokolínský zopakoval, že jednáno bylo se 

všemi majiteli bytů v bytovém domě č.p. 247. 

 
Dávám hlasovat o schválení prodeje části pozemku parc.č. 1058 v k.ú. Zborovice o velikosti 

asi 140 m2, v ceně dle zveřejněného záměru ze dne 8.4.2024 235,-Kč/m2. Plocha bude 

upřesněna geometrickým plánem doloženým ke kupní smlouvě. Žadatelem Sokolínský – 

LEDO s.r.o. 

 
Pro:      8  

Proti:      1 (Scheichenostová) 

Zdržel se:     2 (Sokolínský, Klenovská) 

 

usnesení č. XI/2024/11: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje prodej části pozemku 

parc.č. 1058 v k.ú. Zborovice o velikosti asi 140m2 v ceně 235,- Kč/m2 bez DPH. Kupujicím 

je společnost Sokolínský – LEDO s.r.o.. 
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Předsedající předložil zastupitelům přijatou nabídku na koupi pozemku parc.č.1103 v k.ú. 

Zborovice. Jedná se o pozemek sousedící a zároveň oddělující hřiště Zborovice od obecních 

pozemků. Celková plocha pozemku parc.č. 1103 je 317 m2. V nabídce chybí požadovaná cena 

za m2, za kterou je prodávající ochoten přistoupit na prodej. Jelikož je majitelem pan Ing. 

Jaroslav Olšina, žádám jej tímto o sdělení ceny, za kterou je případně ochoten tento pozemek 

obci prodat. 

 

Pan Olšina sdělil, že cena je 285,- Kč/m2. Dále se dotazoval, zda by bylo možné také pozemek 

směnit. Starosta obce uvedl, že v zájmu obce preferuje prodej – tedy aby obec pozemek koupila. 

 
Předsedající dal hlasovat o schválení koupí části pozemku parc.č. 1103 v k.ú. Zborovice                

o velikosti 307 m2 v ceně 285,- Kč/m2 vč. DPH. 

 
Pro:      10  

Proti:      0  

Zdržel se:     1 (Olšina) 

 

usnesení č. XI/2024/12: Zastupitelstvo obce Zborovice schvaluje koupi části pozemku 

parc.č. 1103 v k.ú. Zborovice o velikosti 307m2 v ceně 285,-Kč/m2  vč. DPH, prodávajícím 

je Ing. Jaroslav Olšina. 

 

 

13) diskuze, 
 

Paní Klučková, občanka obce, ředitelka příspěvkové organizace Sociálních služeb města 

Kroměříže se dotazovala zastupitelů, proč nebyla schválená dotace pro organizaci, kterou 

požadovali pro občany Zborovic, kteří jsou umístění v zařízeních Sociálních služeb města 

Kroměříže. Sdělila, že starostu obce navštívil místostarosta města Kroměříž, kterému pan 

Hanák sdělil, že o žádosti nerozhodoval on, ale zastupitelstvo obce. Několik zastupitelů sdělilo 

jak a proč hlasovali při projednávání žádosti. Paní Kuciánová se dotazovala, proč lidé, kteří 

trvale žijí v zařízením sociálních služeb města Kroměříže nemají trvalé bydliště v Kroměříži. 

Paní Klučková uvedla, že je to na každém občanovi, kde má trvalé bydliště. Dále se paní 

Klučková ptala, zda obec má vypsaný nějaký dotační program, nebo je možné podat 

individuální žádost. Starosta uvedl, že dotační program obec nemá. 

 

Paní Kuciánová, v návaznosti na bezpečností zprávu obce, navrhovala oslovit PČR s dotazem, 

jakou dělají prevenci, aby bylo méně přestupků v dopravě a dopravních nehod. Poukazovala 

na stále se opakující porušování zákazu zastavení u masny, v ulici Lesní či parkování na 

chodnících. Pan Řezáč uvedl, že každý občan, který vidí nějakou nepravost, může toto nahlásit 

na PČR. Na zasedání zastupitelstva obce se tento problém nevyřeší. Starosta uvedl, že se to řeší 

na zasedání zastupitelstva obce, aby se to dostalo mezi občany. Kdyby měli policisté řešit každé 

vozidlo, které stojí na zákazu zastavení, museli by v obci být nonstop. Doplnil, že každý 

přestupek projednává, dle uzavřené smlouvy město Kroměříž, což obec musí uhradit. Za 

prevenci považuje více pakovacích míst – tato místa se budují – nic víc pro tento problém obec 

nemůže udělat. 
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Paní Scheichenostová uvedla, že příprava na zasedání zastupitelstva obce není jednoduchá, 

když nemá informace, které mají ostatní zastupitelé a na každém zasedání se jedná o něčem,       

o čem nevěděla, proto se nemůže připravit a nemůže hlasovat. Pan Sokolínský uvedl, že téma  

 

sloučení základní a mateřské školy je dlouho diskutované, upozornil, že se nehlasovalo                  

o sloučení či nesloučení příspěvkových organizací, ale o pověření starosty k zjištění zákonných 

podmínek. Starosta uvedl, že dříve byly pracovní porady zastupitelstva, které zrušil také kvůli 

tomu, že paní zastupitelka Scheichenostová odcházela dříve, než porada skončila. Navíc 

docházelo k úniku informací z jednaní před jejich veřejným projednáním. 
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14) závěr. 
 

 

Předsedající poděkoval všem přítomným za jejich účast na XI. veřejném zasedání zastupitelstva 

obce Zborovice, popřál krásné a spokojené prožití jarních měsíců a pozval na XII. Veřejné 

zasedání zastupitelstva obce Zborovice, které se uskuteční v průběhu měsíce června. 

 

Veřejné zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno 25.4.2024 v 19:55 hodin. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

______________________      ______________________ 

Vítězslav Hanák       MUDr. Vladimír Řezáč 

starosta obce        ověřovatel 

 

 

______________________      ______________________ 

Mgr. Zdeňka Kuciánová      Přemysl Drobil 

místostarostka obce       ověřovatel 

 

 

______________________ 

Martin Vrána 

místostarosta obce 


